
 نبذة 

عضو  عدنان خصيفان،  بن  عبدالله   الدكتور 
 
رقم    ا الكريم  الملكي  بالأمر  تعين  العامة  النيابة  وتاريخ    128في 

علوم القانون من كلية واشنطن للقانون بالجامعة الأمريكية  في دكتوراة الحاصل على درجة  ، هـ18/02/1423

قانون    والآخر ويحمل تخصصين أحدها القانون الإداري والممارسات التنظيمية،    ،بواشنطن العاصمة الأمريكية

الوطني. القومي  في    سياسة الأمن  الوطني ودرجة الماجستير  في الأمن  درجة الماجستير  الخصيفان حاصل على 

 من الولايات المتحدة الأمريكية، وماجستير العدالة الجنائية من الرياض.العام  القانون 

 إدارة التدريب والإيفاد والابتعاث بالنيابة العامة، و 
 
 بالأمانة العامة لمجلس النيابة العامة  هو يرأس حاليا

 
عضوا

 لمعالي وكيل النيابة العامة
 
 هـ. 2022منذ  ومستشارا

الخصيفان مارس التحقيق والادعاء العام في العديد من التخصصات وساهم بتقديم العديد من الإنجازات  

المتصلة بالعمل القانوني في النيابة العامة وأوكلت اليه العديد من الملفات الهامة والحساسة المتصلة بأعمال 

العلاقة  و تشريعية   ذات  العمل  وورش  المؤتمرات  من  عدد  في  العامة  النيابة  ل 
َّ
ومث العامة  بالنيابة  تنظيمية 

 بالاختصاص. 

Dr. Abdullah bin Adnan Khusifan, member of the Public Prosecution, was appointed by the royal 

decree number 128 dated 18/02/1423 AH. He holds a Doctorate degree in Law from Washington 

College of Law at the American University in Washington DC. He specializes in Administrative 

Law and Regulatory Practices, and National Security Policy Law. Dr. Khusifan also holds a 

Master's degree in National Security, a Master's degree in Public Law from the United States, and 

a Master's degree in Criminal Justice from Riyadh. 

 



Currently, he heads the Legal Training Department at the Public Prosecution. He has been a 

member of the General Secretariat of the Public Prosecution Council and an advisor to the Deputy 

Public Prosecutor since 2022. 

Dr. Khusifan has practiced investigation and public prosecution in many specialties and 

contributed to many achievements related to legal work in the Public Prosecution.  


